
En god ettersøksekvipasje
er en viktig ressurs for
jeger og viltforvaltning !



Vi må ta et tilbakeblikk på historien . . .

VI 1994 kom forskrift med krav om tilgang til godkjent ettersøkshund
for alle som skulle jakte hjortevilt. Reinsdyr unntatt.

VNKKstidligere konkurranse blodspor ble da adoptert som et
godkjenningsspor for de som ønsket å få godkjent hunden.

VI tillegg måtte det gås et såkalt ferskspor etter et hjortevilt.

VI tillegg ble det, som en midlertidig ordning, gitt godkjenning for en 
del jaktpremierte raser kun for eget jaktfelt

VDet er nå 25 år siden og uten at det har skjedd noen endring her.

VDet har vært gjort mange forsøk på innspill for å få et mer viltrettet
godkjenningsspor uten at det har lykkes. 



Det er hele tiden snakk om å få godkjent 
hunden, men . . .

. . . hva med fører . . .?



Så til det som virkelig er nytt . . .

VI 2016 fikk vi et enhetlig krav til alle som ønsket godkjenning som 
ettersøksekvipasje. Blod- og ferskspor. 

VDe allerede godkjente jaktpremierte ekvipasjer, godkjent før 1. april 
2016, kunne fortsette livet ut og da snakker vi om hundens liv.

VMen . . . fremdeles intet krav til jegerutdannelse av hundefører. 

VI tillegg ble monopolet for dommerutdanning og arrangør av 
sporprøver opphevet og NJFF slapp til på arenaen som NKK hadde 
rådet alene i mange år.



Ettersøk av et skadet dyr er blodig alvor.


